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Referat bestyrelsesmøde 
 

Vedrørende: Afdeling 08 

Sted: Bestyrelseslokalet Elsdyrvej 

Dato: 10-03-2022 kl. 10.00 

Deltagere: Bestyrelsen: 
Egon 
Tonny 
Erik 
Hanne 
Birgitte 
 
Fraværende: 
 
ØsterBO: 
Rie Schmidt-Nielsen 
  

Fraværende: Ingen 

Dagsorden:  
1. nyt fra bestyrelsen 
2. Nyt til inspektøren 
3. kommende tiltag 

a. vedligeholdelser 
b. Renoveringer 
c. Arrangementer 
d. møder 

4. Eventuelt. 

Pkt. 1:  
 

Pkt. 2: Nyt fra bestyrelsen 
Pkt. 1 :  
Fremadrettet Godt Samarbejde .. Tale Med Hinanden Og Ikke Mod Hinanden  
Gøre Op Med Fortiden I Alle Henseender . Tænke Nutid / Fremtid / Vore 
Efterkommere og Grøn Omstilling, det taget Dog Stepvis Fra År Til År Buget / 
Regnskabsår / Hvad Er Planlagt Af Nødvendige Opgaver / Beboer Ønsker  
 
Pkt. 2 :  
Fortsat Åbning For Beboerkontakt 1 Tirsdag Hver Måned . Forslag Fra Egon : 
Resten Af Året Holder Vi Åbent 1 Tirsdag Hver Måned ; Hvorefter Vi Evaluerer I 
Dec. Hvor Mange Møder Op / Er Det Kun Klager Folk Kommer Med . Er Behovet 
Stadig For Fortsat Åbning Fremadrettet . 
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Derefter Melder Vi Ud På Afd. Best. Møde Januar 2023 Om Vi Helt Lukker Ned 
Eller Fortsætter Med Åbning . Bestyrelsen er enige 
 
Pkt. 3 :  
Egon:  
Lige Vende Det Med Underskud På Vaskeri Konti .. Stigende År For År . 
 
Rie: 
Jeg tog lige en opgørelse over det. Grunden til at der vises et stort minus, først fra 
år 19/20 er at det først er i 2020 at udgifter og indtægter får sin egen konto.  
18/19 = 1080 kr. 
19/20= -35.000kr. 
20/21= -46.802kr. 
 
Pkt. 4: Egon fremlægger de 5 bud 

Pkt. 3: Nyt til inspektøren 
 
Pkt. 1 :  
Drøftelse Af fjernelse af låse / døre fællesrum 4 fam. huse contra personlige 
ejendele i nævnte rum . Bestyrelsen er enige om at brevet bliver sendt ud til 
beboere i 4 fam huse. 
 
Pkt.2:  
Garager farver- bestyrelsen har valgt at porte og stern bliver den grønne farve 
som også er malet på hegn i afdelingen. 
 
Pkt. 3:  
Forretningsorden 
Bestyrelsen får den læst igennem til næste gang, og får den underskrevet 
 
Pkt. 4:  
Forventningsafstemning 
Den er gennemgået og godkendt af bestyrelsen. 
 
Pkt. 5:  
Markvandring 5 maj. Kl. 10.00 

Pkt. 4:  Kommende tiltag 
a. Vedligeholdelser 

Udv. trapper på 2 fam husene 
 

b. Renoveringer 
Tag på Hjorte og Sikavej 
Kloak i 2 familiehusene  
Terrasser ved 4 fam huse. vi starter med jægervænget 6,8. 
 

c. Møder 
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Dato For Næste Best. møde .? 
Forslag Fra Egon : 28 april kl.10.00 2022 .  
Henrik visevært er inviteret til at deltage 
Opstår et her og nu uopsættelig problem, indkaldes Bestyrelsen Omg. 

Pkt. 5: Eventuelt. 
Tjek at beboere der ikke skal bruge betalingsanlægget ikke kan komme i andre 
kældre hvor de ikke har noget at gøre. 
Ønske til Østerbo om at informere om hvor der er beskyttelsesrum. 

 Tak for godt arbejde        

 


